
 
Zápis č. 16/2012 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 16. zasedání AS FSv, které se konalo dne 31. 10. 2012

 

Přítomni: dle prezenční listiny  
Hosté: prof. Kohoutková, prof. Máca, Ing. Vlasák  
 
Dr. Šibrava zahájil 16. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem 
zasedání.  
 
Program: 

1. Kontrola zápisu 
2. Projednání návrhu na akreditaci bakalářského programu Stavitelství 
3. Podmínky pro přijetí na bakalářské programy na FSv pro rok 2013/2014 
4. Podmínky pro přijetí na magisterské programy na FSv pro rok 2013/2014 
5. Různé 

 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
 
Zápis z 16. zasedání AS FSv ze dne 26. 9. 2012 byl schválen bez připomínek. Dr. 
Šibrava poděkoval Kristýně Lhotkové za organizaci benefičního koncertu 
v Betlémské kapli, prof. Máca se připojil a požádal studentskou komoru o založení 
tradice. 
 
Bod 2.  Projednání návrhu na akreditaci bakalářského programu Stavitelství 
 
Prof. Máca ve stručnosti shrnul hlavní důvody, proč by měl na FSv vzniknout tento 
program. Pedagogická komise AS FSv předložený návrh projednala a doporučila 
jej ke schválení. Proběhla senátní diskuze. AS FSv souhlasně návrh projednal a 
doporučuje jej VR FSv schválit.  
Hlasování: pro 21| proti 0| zdržel se 1 (z 22 přítomných senátorů). 
 
Bod 3.  Podmínky pro přijetí na bakalářské programy na FSv pro rok 2013/2014 
 
Prof. Máca rekapituloval změny předloženého návrhu oproti předchozímu roku a 
seznámil senátory s drobnými úpravami znění, které vyplynuly z jednání 
pedagogické komise AS FSv včetně dovětku ohledně zanechání studia. Ing. 
Cajthaml doporučuje upravené podmínky pro přijetí na bc programy ke 
schválení. AS FSv schválil podmínky pro přijetí na bakalářské programy na FSv. 
Hlasování: pro 22| proti 0| zdržel se 0 (z 22 přítomných senátorů). 
 
Bod 4.  Podmínky pro přijetí na magisterské programy na FSv pro rok 2013/2014 
 
Prof. Máca komentoval předložený návrh včetně připomínek, které zazněly 
během jednání pedagogické komise. Ing. Cajthaml doplnil připomínky z jednání 
pedagogické komise. Pedagogická komise doporučuje návrh ke schválení. 
Proběhla senátní diskuze s tím, že další úpravy podmínek pro přijetí budou nadále 
diskutovány. AS FSv schválil podmínky pro přijetí na magisterské programy na FSv. 
Hlasování: pro 20| proti 0| zdržel se 2 (z 22 přítomných senátorů). 
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Bod 5.  Různé 
 
Prof. Máca informoval senátory o výsledcích přijímacího řízení a počtech 
přijatých studentů.  
Ing. Cajthaml vznesl dotaz na chystané stavební aktivity na fakultě. Paní děkanka 
a pan tajemník podali potřebné informace.  
Prof. Konvalinka otevřel otázku inventarizace. Členové AS na toto téma živě 
diskutovali. Pan tajemník informoval o způsobu inventarizace a jejich úskalích. 
Ekonomická komise s panem tajemníkem projedná upravení  minimální částky za 
zakoupené drobné věci, které nejsou inventarizovány. 
Studentská komora AS začala připravovat studentský ples. Hledají se sponzoři. 
Byl založen Studentský klub. 
Rekonstrukce objektu v Telči byla ukončena. Navýšila se ubytovací kapacita 
objektu. Pan tajemník požádal PR oddělení o propagaci možnosti využívat tento 
objekt. 
Prof. Konvalinka informoval o průběhu výběrového řízení na nového ředitele 
SÚZu. Novým ředitelem SÚZu se stal Jaromír Příhoda. 
Paní děkanka informovala o dopise nového ministra školství s výzvou, aby se 
vysoké školy podílely na vzniku novely vysokoškolského zákona. Shrnula vybrané 
hlavní body návrhu.  
 
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat 28. 11. 2012 v 9:00 hod. ve velké 
zasedací místnosti B169. 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 
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